
Versfaq van de_Hoof.dbestuursveroaderinq qehouden -d.d. 31-3-r90 i.n het kLubhuis

Aanr.uez.i-g de heren : Karel Dingelhoff
Gerard Francissen
Han Franken
Frans v.d. Heyden
Ton v. Houdt
Simon Kersten
Piet van Staveren
LJim Zegers

Afrrlezig met berÍcht van verhindering : Feter Kokke

1. Upeninq van de vergadering om 20.15 uur.

2. Notule.n vergadering Hoofdbestuur d.d. 11'2-1980-
- Evenementenueekend: standpunt H.B. t.B.v. de tocht op de llaal blijft ge-

handhaafd. S.K. zal dit met kommj-ssie bespreken.
- Stickeraktie: de stickers zijn door Gymnastiek nu alle verkocht.
- Beheerskommissie: all-e leden zijn hedenavond verhinderdl de beheerskommis-

sie komt nu op de volgende H.B.-vergadering.
- Salaris Ton Teunissens U.Z. zal dit in detai] eerst nog met het sectie-

bestuur Gymnastiek overleggen. Daarna met Ton Teunissen, samen met een
vertegenuoordiger van het H.8., bespreken en het dan overeengekomen sa-
laris vastleggen. Deze bespreking zo snel- mogelijk na het turnu.reekend in
begin mei, te houden.

- H.F. heeft kontakt gehad met de heer G. Bierman betreffende het opstellen
van het huishoudelijk reglement. Tot nu toe heeft deze hiervoor geen tijd
gehad; binnenkort echter urel tijd hiervoor.

De notufen ulorden overigens zonder verders opmerkingen goedgekeurd.

3. Post en mededelinqen
- Brief l-1.8. ffi13-1980 betr. opgaven inhuur sportaccommodaties 1980/81

aan de N'rjm. Sportstichting.
- Dankbetuiging familie lvlaassen.

- Brief sectie Korfbal d.d.17-3-1980 aan gemeente Nijrnegen betr. ophaal-
vergunning oud papier.

- Notulen vergadering Eeheerskommissie d.d. 5-3-1980.
- Uoorlichtinqsavond van de Nijmeegse Sportstichting d.d. 27-3-1980 betr.

de voorbereiding voor de vorming van een Sportraad en uitleg over de

Kaderuet Specifiek lrJelzijn. P.v.5. en 5.K. hebben deze bijeenkomst bijge-
uloond. Een verslag za1 nog uorden verspreid.

- Sectie Korfbal heeft, insamenr,rerking met overige Nijmeegse korfbalvereni-
gingen, een brief gesehreven aan de Nijm. Sportstichting met het verzoek
om hun tredstrijden niet in de Centrale Sporthal te behoeven te spelen.

- Brief N.,S.F. d.d. 26-3-198t1 betr. subsidieaanvraag voor de boutrl uan het
klubhuis.
H.B. zal- bij de N.S.F. navragen hoe precies de voorulaarden zijn t.a.v. de

Toto omzet.
De huidige omzeL van de Toto, georganiseerd door de sectie Korfbalr be-
draagt ca. ;F ?000. Het lijkt niet doenlrjk deze omzet te vergroten door het
inschakeLen van de overige secties.

- Rekening van de Nijm. Sportstichting nr.1979-1985, betr. gas-r el-ectra-
en ulaterverbruik klubhuis en kLeedkamers.
Het probleem doet zich voor: verdeelsleutel Korfbal/Honkbal.
Beide secties zuflen traehten dit in onderling overleg te regelen.
De vraag blijft open of 1f7 qedeelte van de kosten t.b.v. Nisc uel of niet
in genoemde rekening zijn begrepen. Dit te kontroleren aan de hand van de

meterstanden.
Bovendien: hoeveel is voor rekening van Trajanus?
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4. Klubuis
De stand van zaken rrlordt nader toegelicht. Tekening en begroting zijn ge-
reed; aan bestek en begroting uordt geurerkt.
H.F. en S.K. zullen kontakten leggen met de stichting Levensmorgen en
D.A.C.lJ. Uoor overige akties op financieel gebied zal sectie HonkbaL ini-
tiatief moeten nemeno
Planning: start bouu ca. half juni, oplevering half oktober.

5. Gymlastie,F
ld.Z. memoreert dat er momenteel geen voorzitter en secretaris zijn.
De voorbereidingen voor het ueekend van 2 {n a mei lopen goed, men hoopt
er financieel uit te springen.
R. Koppers is nog steeds zLek, dit kost de klub nogal u.rat. H.l . zal hier-
over kontakt nemen met de B.V.G.p S.K. zal hiertoe hem de benodigde ge-
gevens toespelen.
Informeert naar de toestand van de vlagqen; volgens K.D. is er nog steeds
een vlag zoek.

5.J(orfba1
F.v.d.H. deelt mede dat rommelmarkt op 29 maart j.1. ruim.;t 4000 heeft
op gebracht, rrlat de financlele zorgen erg verlicht.
De sectie heeft bijna 1 50 leden; het eerste en tueede team ulerden kampioen
bij het microkorfbal.

7. Badminton
Hans Kersten is nu penningmeester.
hJ.v.d.K1ift houdt de functie van voorzitter in beraad.
Het spelpeil blijft stijgen en de kompetitie verloopt redelijk goed.
Het ktubtoernooi op 20 april a.s. uordt zeker een hooogtepunt.
Er ulordt meer aandaeht geschonken aan de jeuqd.

8. Honkba-I
K.D. memoreert de sterke aanulas van het ledenaantal. Er is nu een leden-
stop van kraeht. Het geringe aantal coaches is een nijpend probleem (9)
De accommodatie rrlordt inmiddels te klein.

e. !gsi@
G.F. deelt mede dat het met deze sectie goed qaat. Het team staat in de
kompetitie 3e van onder.

- Aan de oprichting van een tuleede team ulordt nog steeds gedacht.

10. @hine
S.K. deelt mede dat de vereniqing inmiddel-s over een steneil-inbrand ap-
paraat beschj-kt. Deze staat momenteel bij Frans v.d. Heyden.

11. Verqaderinqen
De vastgestelde HoofdbestuursvergaderÍng op 12 mei a.s. tuordt verplaatst
naar dinsdag 6 mei.

R.v.s./s.x.


